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Syng Cell Alpha Immersive Speaker

Assembling Your Cell

Detailed instructions are in the accessory box.
Assembler votre Cell. Des instructions detail lees se trouvent dans la boite d’accessoires.
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Connecting Your Cell

Power and USB-C ports are on the end of the stem for concealed connection through the stand. For quick access
use the USB-C port on the side of the stem. Assembler votre Cell. Des instructions detail lees se trouvent dans la
boite d’accessoires.

Brancher le haut-parleur Cell
Les ports d’alimentation et USB-C sont au bout de la tige pour un raccord couvert a travers le support. Pour un
acces immediat, utiliser le port USB-C sur le cote de la tige.

Controlling Your Cell

Control your Cell with the Syng Space app, or use
the Control Ring to play, pause, and adjust
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Home Theatre



For details on how to optimize your listening experience, please visit syngspace.com/optimize.
Cinema Maison
Pour plus de details sur la fa,;:on d’optimiser votre experience d’ecoute, veuillez visiter syngspace.com/optimize

Caring For Your Cell

When needed, clean your Cell with a damp, clean microfiber cloth, and do not use abrasive cleaners. Take care
not to touch the speaker elements. Do not set anything on top of your Cell.

Entretien de votre haut-parleur Cell

S’il ya lieu de le faire, nettoyer votre haut-parleur Cell a I'aide d’'un essuie en microfibres propre et humide sans
aucun nettoyant abrasif. Eviter de toucher les elements du haut-parleur. Ne rien mettre sur le haut du haut-parleur
Cell.

We’re here for you.

syngspace.com/support
support@syngspace.com
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